
 

 

RONDVRAAG SCHOLIERENBUSLIJN 

 

SGP en ChristenUnie hadden voor deze PS-vergadering een motie vreemd 

voorbereid over de scholierenbuslijn naar Gouda. In het 

fractievoorzittersconvent van vanmorgen is afgesproken dat we dit onderwerp 

in het vragenhalfuurtje aan de orde zullen stellen. 

 

Onze vragen zijn procedureel en inhoudelijk: 

 

Hoe loopt in dit geval de procedure? Wie heeft wanneer deze afweging 

gemaakt? 

Hoe en wanneer zijn de gemeenten ingelicht over het concept-vervoersplan? 

Hoe is de communicatie met de school verlopen? 

Hoe gaat de gedeputeerde om met de raadsbreed aanvaarde motie van de 

gemeente Ronde Venen 

 

Wat zijn de afwegingen geweest om deze lijn in te korten? 

Welke criteria zijn bij deze afweging gehanteerd? 

Hoeveel geld is er nodig om deze lijn in de lucht te houden? 

Wat kan de gedeputeerde betekenen voor de betrokken ouders? 

 

 

 

 



 

 

 
 
 
 
 

 

 


